	一、产品参数	二、按键功能和操	作指导			三、精油瓶的安装和拆卸方法
	感谢您购买及使用本产品! 为了给您带来更好的使用体验。在使用产品前请仔细阅读本说明书,并请妥善保管,以便日后参考。	^兑 开机/关机	 长按开/关机(开机时屏显示-ON, 关机显示-OF) 首次开机进入1档模式(开机状态下实现手机远程控制)。二 次开机默认最后一次使用状态; 短按按键,循环切换喷雾档位; 切换档位时;先显示档位,间隔秒 	4档	持续喷雾,切换档位时数码管显示4 (克5秒) 工作指示: 喷雾回标及常喷图标常亮, 表示当前正工作在4档	 1. 取出请求瓶、拧开瓶盖、将瓶口封口保护喂菁纯。 2. 取出榜体、把烧棒垂直插入瓶中、确保烧棒插至瓶底, 4. 如氏式交配 4. 中天手转香水瓶口在机器后带面对准设备安装捏口, 达压了成端、听到'的'的响声、瓶子和机身紧密贴合即可, 4. 中我可能高度,这些时时间可能 略有燥差。 4. 支装精油瓶的过程中以及最好精油瓶后,切勿将香毒机械纠、倒置, 4. 电热和不可量中,减远减加量或物, 以免减负发生意外。 4. 电精油超免热或到油性凌面/皮革成物表面, 以免造成腐蚀或水, 如 减加度, 减过助清油干净。 4. 中能中和全心可能了精趣, 以免造成咳嗽可以增加, 4. 中能使用非本心可能了精趣, 以免造成咳嗽可以增加, 4. 电加过增子, 强则任何问题请先咨询客服, 有专业的情后人员为你处 如何就么, 4. 请如用尖锐的物体捕获化口, 以免损环雾化片, 造成无法咳嗽;
	产品名称 智能互联音薰机 工作电压 3.7-5V		 助供相匹的:元起来有证人间满间的 后显示电量之秒(如50%),再同隔 砂显示温度之秒(如10%),再同隔 砂型示温度之秒(如10%),再同隔 砂型示温度之利(完5秒),喷雾 即标及浓香图标亮5秒: 工作指示:30秒闪烁浓香图标及喷雾一次:切换 塔或3秒每间隔15分钟喷雾一次:切换 塔成3秒每回隔15分钟喷雾一次:切换 西体及清香图标亮5秒: 工作指示:30秒闪烁清香图标及喷雾 蜀板、表示当前正工作在2档 常流3秒:每回隔30分钟喷雾一次:切 	指示灯 定时操作	 充电时:插入充电器,充电电池 图标(闪烁)(表示充电器已经连接))充电的整个过程,数码管实时显示 电量百分比。 充满电时:充电图标常亮,电量显示100% 低电量:数码管连续闪烁00,提 	
	额定充电输入 5V〒0.5A电池容量 1200mAh锂电池	1档				
	雾化面积 50m ² 材质 ABS/PP	2档			醒用户低电量需要充电。 APP可以设定定时工作,定时生效后, 如果操作本地按键,会取消所有定时	
留能互联音熏机说明书	工作原理 采用超声波雾化 香薰机x1、充电线x1				设置。	
	产品清单 音黑创XI、近电线XI 说明书XI、无痕挂贴XI 由于产品的更新与升级,产品的实物和参数可能略有差异,读 以产品实物为准。	3档	换档位时数码管显示3(壳5秒),喷 雾图标及淡香图标亮5秒; 工作指示:30秒闪烁淡香图标及喷 雾图标,表示当前正工作在3档			特别注意:【纳米陶瓷雾化片】 喷雾口内是雾化片,切勿用东西去 捐。划或者截碳(人为载碳/划伤不 保售后)

Smart Connected Aromatherapy

Diffuser Manual

1、Product Parameters		2、Key functions	and operating instructions	3、Essential oil bottle installation and disassembly methods		
Thank you for purchasing and using this product! In order to bring you a better experience, please read this manual carefully before using the product, and please keep it in a safe place for future reference.		Power on/off	 brig press chieff, for screen display, ON, off display, OF the first boost into the speed mode boost state to achieve cell phone remote controll, the second boot default last use state; 2, short press the button, cycle switch spray When switching gears: display the gast first. 	4th gear	Continuous spraying, digital tube display 4 when switching gears lift for 5 seconds) Work instructions spray icon and constant spray icon is suwpit it, indicating that the current work in 4 gears	 Remove the perfume bottle, unscrew the cap and remove the protective film from the bottle seal. Remove the cotton swab and insert the swab vertically into the bottle, making sure the swab is inserted to the bottmo of the bottle. Insertion: One hand holding the machine, the other hand will be the mouth of the perfume bottle in the back of the machine on the back of the equipment
Product Name Working Voltage	Aromatherapy Diffuser		display the power for 2 seconds after an interval of 1 second (e.g., 50%), and then display the temperature for 2 seconds after an interval of 1 second (e.g., 25°C).		1, charging; insert the charger,	to install the interface, press the bottom of the bottle, hear the 'pop' sound, the bottle and the body of the machine can be tightly affixed. Notes: 1. The machine is timed in minutes after the start of the automatic spray unit, timing time may be slightly off. 2. the process of installing the essential oil bottle and the bottle, do not till the aromathreapy machine, inverted, side put. Otherwise the essential oil leakage will cause damage to the machine! 3. the essential oils not eddble, placeak keep away from children and pets to avoid accidental ingestion of accidents. 4. essential oils no avoid compact with water or seek medical attention in a timely marine: 5. the essential oils avoid orthoging into the oily paint / leather / fabric surface, so as not to cause corrosion damage. If accidentally spilled, please clean up immediately. 6. strictly prohibit the user of non-company formulations of essential oils, so as not to cause clean ogy anorcale and problems please consult customer service first, there are professional after-sales staff for you to deal with it is strictly prohibit to provately dismantle the maintenance or cleaning. 8. please do not poke the atomization mouth with sharp objects, so as
Rated Power	5V-0.5A	1st gear	Spraying for 3 seconds: spraying every 5 minutes, when switching gates, the digital the spray, icon and aroma icon are bright for 5 seconds. Work instructions: 30 seconds flashing aroma icon and spray icon, indicating that the current work in the first gate. Spray 3 seconds: spray every 15 minutes: digital tube display 2 light 5 seconds) when digital tube display 2 light 5 seconds when on light 6 seconds: Work instructions: 30 seconds turk in the first gate current working in the 2-speed	indicator light	rechargeable battery icon (blinking) (indicating that be charger has been connected) the whole process of charging, digital tube real-time deglay of the percentage of power deglay is 100%. 3. Low battery the digital tube continuously flashes 00, reminding the user that low battery needs to be charged. APP can set the timer work, after the timer is effective, if you operate the local button, it will cancel all the timer settings.	
Battery capacity	1200mAh lithium battery					
Atomizing area Material	50 square meters ABS/PP	2nd gear		timing operation		
Working Principle	Adopt ultrasonic atomization					
Product List	Aroma Diffuser x1, Charging Cable x1 Instruction manual x1, no trace hanging sticker x1	3rd gear	Spray for 3 seconds: Spray every 30 minutes: When switching gears, the digital tube displays 3 (light for 5 seconds), and the spray icon and fragrance icon light for 5 seconds;			not to damage the atomization piece, resulting in the inability to spray.
Due to product updates and upgrades, the physical product and parameters may vary slightly, please refer to the physical product.		Jun grun	Work instructions: 30 seconds blinking fragrance icon and spray icon, that is currently working in 3 gears			Special note: [nano-ceramic atomizer] Inside the spray port is the atomizer, do not use something to poke, scratch or poke (man-made poke/scratch is not guaranteed after-sales)

四、米家APP控制

本产品已接入米家,可通过米家APP控制。 "已接入米家"(works with miiia)仅做软 件层面的验证。小米不对改产品及企 业的生产制造、标准执行、质量监管 等方面负责。

安装米家APP

扫描产品二维码,或在应用商店搜索"米 家",下载并安装米家APP;已安装米家 APP的用户将被引导至设备连接页。

蓝牙连接使用说明

第一步:

米家,下载安装App并注册。

第二步: 如图1 所示:长按按键2秒开机,开机

后默认为1档 如图2 所示:用细针插入复位孔,长按 按键1秒以上,显示屏"8"闪烁提示蓝

牙复位成功! 第三步:

打开App,首页点"+"选择"添加设备", App将扫描待配置的智能设备。

添加设备

BRANE WORKS with

S.

51E3CD2B

C

0

图示 1

11.11

1000

图示:

1

图示1 图示2

1.开启手机蓝牙和APP权限。(需要在设置里打开米家APP的必要应 用权限;安卓系统需同时开启蓝牙和GPS定位;iOS系统需要开启 蓝牙)

2.打开米家APP,首次使用时,请根据APP指引注册/登录小米账号。 3.进去APP首页"设备",点击"+"选择"添加设备",APP将扫描待配置 的智能设备。

※如果未扫描到设备,请点击"手动添加"根据界面 提示手动添加设备。

4.在扫描的设备列表中,点击需要添加的设备。 根据界面提示连接设备。 5.设备绑定手机后,可根据使用者自身情况调整档位。

※ 添加成功后,智能设备将出现在米家App的首页"设备"。 在APP首页点击设备,进入设备控制界面对设备进行控制。

提示:在无障碍物的情况下:蓝牙连接有效传输距离通常在10米内, 建议您在10米以内进行蓝牙设备的连接与操作。



感谢信任 不负厚望

4、Mijia APP control

This product has been connected to Mijia and can be controlled by Mijia APP. 'works with milia' is for software verification only. Xiaomi is not responsible for the manufacturing, standardization, quality control, etc. of the product or the company.

Install Mijia App Scan the QR code of the product or search for "Mijal" in the app store to download and install the Mijia APP vill be directed to the installed the Mijia APP will be directed to the

_____ Bluetooth connection instructions

Step one: Scan the QR code on your phone or search for Mijia in the app market, download and install the app and register.

Step two: As shown in Figure 1: Long press the button for 2 seconds to turn on the device, and it defaults to 1st gear after turning on the device.

As shown in Figure 2: Insert a thin pin into the reset hole, long press the button for more than 1 second, the display '8' flashes to indicate that the Bluetooth reset is successful!

The third step: Open the App, tap "+" on the home page and select "Add Device", the App will scan the smart devices to be configured.



1.Turn on the Bluetooth and APP permissions of your cell phone. (You need to open the necessary app permissions of Mijia APP in the settings; Android system needs to turn on both Bluetooth and GPS positioning; iOS system needs to turn on Bluetooth) 2. Open Mijia APP, when you use it for the first time, please register/login your Xiaomi account according to APP guidelines. 3.Go to the APP home page "Device", click "+" and select "Add Device", APP will scan the smart devices to be configured.

*If the device is not scanned, please click "Add Manually" to add the device manually according to the interface.to add the device manually.

4. In the list of scanned devices, click the device you need to add.

Connect the device according to the interface prompts. 5.After the device is bound to the cell phone, the gear can be adjusted according to the user's own situation.

* After adding successfully, the smart device will appear on the home page of Mijia App "Device". Tap the device on the home page of the App to enter the device control interface to control the device.

Tips: In the case of no obstacles: the effective transmission distance of Bluetooth connection is usually within 10 meters, we recommend you to connect and operate Bluetooth devices within 10 meters.



Thank you for your trust, and we'll live up to your expectations.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation.

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures: -- Reorient or relocate the receiving antenna.

- -- Increase the separation between the equipment and receiver.
- -- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- -- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Warning: changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment

Radiation Exposure Statement

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 20cm between the radiator and your body.